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Punkt Uddybning 

1. Valg af dirigent 
og referent  

Saga (Helene Nissen Breddam) opstiller til dirigent og Røskva (Camilla 
Kjærgaard Degn-Petersen) opstiller til referent.  
Begge valgt af forsamlingen 
Grupperådsmødet konstateres indkaldt i tide, da mødeindkaldelsen blev 
udsendt 29. januar 2025 med dagsorden og altså mere end 3 uger før 
mødet.  

2. Beretninger Beretning fra bestyrelse, gruppeledere og grene blev gennemgået på et løb 
for alle fremmødte - både forældre og spejdere. Poster med beretninger var 
obligatoriske, således at alle tilstede hørte beretninger og fremlæg af 
regnskab og budget.  
 
Gruppeleder og grenes beretning:  
I 2025 har vi ledere og spejdere været på rigtig mange ture. Året startede 
med vinterbivy for junior og 10 km for både mini og junior, senere på foråret 
var troppen afsted på påskekursus på Forlev, der var lederdøgn for 
spejderlederne midt april skarpt forfulgt af Superdivi for hele Absalon 
Division, LPT, Timewinder, Oak City og vi sluttede sommeren med en 
vandretur for junior, trop og klan på Møn som årets sommerlejr. Pga 
manglende lederkapacitet var minierne desværre ikke med på årets 
sommerlejr - noget som vi selvfølgelig ærgrer os enormt meget over. Efter 
sommeren bød vi velkommen til nye spejdere og oprykningsmøde for de 
“gamle” og herefter gik det stærkt frem til vinteren med 5 km for minier, 
juniortræf, Forlev for klanen, Plankursus for trop, juletur for hele gruppen og 
december med gode juleafslutninger for grenene. Udover de store 
begivenheder er der jo også sket enormt meget i de enkelte grene. 
 
Vi har udover mange ture og aktiviteter også arbejdet med at styrke 
sammenholdet på tværs af grenene - særligt ved at lave fællesmøder for alle 
grene inden vores gruppeture og også prøvet at se hvor det giver mening at 
grenene. 
 
Vi har haft et stærkt optag i minigrenen og fået mange tropsspejdere tilbage 
efter efterskole, der dermed også er med til at styrke vores klan - som også 
vokser helt vildt!  
 
I 2024 fik vi også købt en ladcykel. Ladcyklen er blevet indkøbt med 
fondsmidler, som er søgt af en forældre, og vi glæder os til at bruge den og 
forhåbentlig kan den hjælpe med at rykke møder og aktiviteter ud til 
spændende nærområder.  
 
Vi har desværre sagt farvel til noget miniledere - nogle blot for en periode, 
men det efterlader minigrenen uden nok ledere og derfor har vi et fokus på 
det, det næste års tid. Derudover er der fokus på fastholdelse af ledere, da vi 
bestemt ikke har nok af dem.  
 
Bestyrelsesleder (Morten Lund) beretning:  
2024 har været et roligt år uden store udfordringer eller bekymringer. 
Bestyrelsen har afholdt de forventede møder, og ledersituationen er 
forbedret en smule, men forbliver et fokusområde. 



I 2025 arbejder vi videre med følgende projekter: 
En ny lokation/hytte for at skabe et bedre fundament for gruppen. 
Et support-/forældreinitiativ for at styrke ledernes arbejde med spejderne. 
Weekend-spejd som et nyt tilbud til både nuværende og nye medlemmer. 

3. Fremlæggelse 
af regnskab 
2024 og budget 
2025 og 2026 

Regnskabet blev gennemgået, og der var en ny større post, da vi har købt 
ladcykel, hvor vi har fået kr. 30.000,- fra en fond. Sidste år  hensatte vi kr. 
4620,- så nettoudgiften i regnskabet blev kr. 11.094,-.  
Ellers var der ingen større ændringer i regnskab og budget. Begge dele kan 
findes i indkaldelsen til grupperådsmøde.  
 
Kasser fremlagde regnskab for 2024. Der var ingen spørgsmål til regnskab. 
Regnskabet blev herefter enstemmigt godkendt af forsamlingen.  
 
Kasser fremlagde budgettet for 2025 og 2026. Der var ingen spørgsmål til 
budgettet. Budgetterne blev herefter enstemmigt godkendt af forsamlingen.  

4. Fastsættelse 
af kontingent 

Bestyrelsen anbefaler at fastholde kontingent. Godkendt af forsamlingen.  

5. Behandling af 
indkomne forslag 

Ingen indkomne forslag.  

6. Vedtagelse af 
gruppens 
udviklingsplan 

Bestyrelsen vil gerne arbejde videre med udviklingsplanen, der blev fremlagt 
i 2023, da de fortsat mener den er relevant.  
Vi arbejder med Yggdrasil-identitet, bedre fastholdelse i overgange (fx ved at 
lave fællesmøder for alle grene op til gruppeture) og hvorfor vi er spejdere. 
Målet er at styrke gruppeidentitet og sammenhæng på tværs af grenene. 
Ældre spejdere skal fungere som inspiration og hjælp for de yngre spejdere.  
 
Der opfordres til, at ny bestyrelse gennemser udviklingsplanen frem til næste 
grupperådsmøde. Fx kunne det være relevant at se på nye lokaler / steder til 
gruppens arbejde. At der oprettes familiespejd, for at rekruttere flere ledere 
(som starter som forældre i familiespejd) og for at give plads til flere 
spejdere, der står på venteliste. Derudover er det også relevant at se på, 
hvordan vi kan få flere voksne og flere ledere i gruppen.  
 
Udviklingsplanen blev godkendt af forsamlingen.  

7. Fastsættelse 
af antallet af 
bestyrelsesmedl
emmer.  

Der foreslås 8 medlemmer i bestyrelsen 
 
Forsamlingen godkender antallet af medlemmer i bestyrelsen.  

8. Valg til 
bestyrelsen 

Poster på valg i 2025: 
Bestyrelsesleder: Morten Lund genopstiller som forperson 
Leder i bestyrelsen: Saga (Helene Nissen Breddam) - genopstiller 
Leder i bestyrelsen: Røskva (Camilla Degn-Petersen) fratræder som leder 
og posten skal besættes for en 1-årig periode. Vile (Andreas Paulsen) 
opstiller som leder i bestyrelsen. 
Forældre i bestyrelsen: Ulrik Branner træder ud af bestyrelsen og der skal 
vælges en forældre for en 1-årig periode. Kim  stiller op som forældre i 
bestyrelsen.  
 
Alle godkendt af forsamlingen 
 
Derudover består bestyrelsen af: 
Kasserer: Anette Rasmussen 
Forældre i bestyrelsen: Søren Kramer Bach 



Leder i bestyrelsen: Odin (Emil Fris Jørgensen) 
Leder og ung i bestyrelsen: Aja (Ingrid Aasbrenn Bohr)  

9. Valg af revisor 
og 
revisorsuppleant 

Rikke stiller op som revisor 
Eva Kramer Bach (Urors mor) stiller op som suppleant  
Begge er godkendt af forsamlingen 

10. Valg af 
repræsentanter 
til 
Korpsrådsmøde 
og 
Divisionsrådsmø
de 

Til korpsrådsmøde har bestyrelsen besluttet at sende 4 afsted (heraf 2 
stemmeberettiget) 
Saga og Odin stiller op uden stemmeret og Aja og Bølge (Karoline Aagaard 
Konow) stiller op med stemmeret. Alle godkendt af forsamlingen 
Til Divisionsrådsmødet har gruppen 5 pladser. 
Vile, Aja, Odin, Saga og Bølge opstiller.  
Godkendt af forsamlingen. 

11. Evt Vi fik besøg af to repræsentanter fra divisionsledelsen i Absalon Division. 
Jesper Svensson beretter om, at der i 2028 bliver afholdt 
divisionssommerlejr igen. Derudover fremlægges der også en ny 
udviklingsplan på Divisionsrådsmøde, som ledelsen ser frem til at 
præsentere.  
 
Bestyrelsesleder vil også gerne benytte muligheden for at takke lederne for 
deres store indsats og engagement.  
 
Tak for i dag.  

 
Underskrevet 
 
 
 
 
 
 
 
______________________________________________________________________________ 
 
Camilla Kjærgaard Degn-Petersen, referant 
 
02.03.2025 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
______________________________________________________________________________ 
 
Helene Nissen Breddam, dirigent 
 
02.03.2025 


